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Protokół Nr XVI/2020 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 10 sierpnia 2020 r. 

 

Zapis XVI Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://www.youtube.com/watch?v=A306Fh9cyY4&t=1130s 

 

czas rozpoczęcia sesji: 9:00                                                              czas zakończenia: 9:40 

 

XVI Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 10 sierpnia 2020 r. na godz. 9.00  

w sali Domu Ludowego w Rybinie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XVI Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane. Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Pana Tomasza Gajewskiego, Radnego Powiatu 

Nowodworskiego Pana Michała Ambroziaka, pracowników Urzędu Gminy w Stegnie, 

mieszkańców Gminy obecnych oraz oglądających transmisję oraz Radnych Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 14 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – nieobecni:  Radna 

Małgorzata Mechlińska - załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej 

Bogumiły Duraj, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 
 

Ad. Pkt. Nr 4.  Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad, jako pkt. 9.10. projektu uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność Zastępcy 

Wójta Gminy Stegna. 

Poinformował, że Radni otrzymali projekt uchwał wraz z wyjaśnieniami Wójt Gminy oraz 

stanowiskiem Komisji skarg, wniosków i petycji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Więcej wniosków ani uwag nie zgłoszono. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=A306Fh9cyY4&t=1130s
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie powyższy wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skargi na 

działalność Zastępcy Wójta Gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad XVI Sesji 

Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z XI, XII, XIII i XIV Sesji Rady Gminy Stegna. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie 

między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  

9.1. zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin 

wchodzących w skład aglomeracji Stegna przy realizacji zadania polegającego na 

aktualizacji obszaru i granic aglomeracji Stegna; 

9.2. przekazania wniosku dotyczącego ujęcia inwestycji: rozbudowa sieci wodociągowej 

dla zasilenia w wodę działek nr 63/17, 63/18, 63/19, 63/20, 63/23, 63/24, 63/25, 63/26, 

63/27, 63/29, 63/30, 63/38 w miejscowości Tujsk w Wieloletnim Planie Rozwoju i 

Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018 – 2021; 

9.3. zmiany Uchwały Nr XIV/147/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 12 maja 2020 r. 

w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowych udzielanych przez  

Gminę Stegna na dofinansowanie kosztów inwestycji  związanych z demontażem, 

usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest; 

9.4. nadania imienia Szkole Podstawowej w Jantarze; 

9.5. ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Stegna; 

9.6. uchylenia uchwały Nr XV/162/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 9 czerwca 2020r. w 

sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją zadania pn." Przebudowa drogi 

powiatowej 2334G w miejscowości Niedźwiedzica"; 

9.7. wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na 

wydatki związane z realizacją inwestycji pn. „Tujsk – przebudowa mostu 

zwodzonego”; 

9.8. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020; 

9.9. zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2020-2032; 

9.10. przekazania skargi na działalność Zastępcy Wójta Gminy Stegna. 
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10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.   Przyjęcie protokołów z XI, XII, XIII i XIV Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XI. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z XI Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 29 listopada 2019 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XI Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

Protokół Nr XI/2019 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z XII Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 16 grudnia 2019 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XII Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu  

16 grudnia 2019 roku:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

Protokół Nr XII/2019 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XIII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z XIII Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 29 stycznia 2020 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu  

29 stycznia 2020 roku:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

Protokół Nr XIII/2020 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XIV. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z XIV Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 12 maja 2020 roku. 
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Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu  

12 maja 2020 roku:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

Protokół Nr XIV/2020 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

Nie zgłoszono zapytań. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski przedstawił pracę komisji: 

1. posiedzenie Komisji celem sformułowania pisma do Urzędu Gminy zawierającego 

zapytanie dotyczące organizacji odbioru odpadów na terenie Gminy Stegna 

2. posiedzenie Komisji w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą XIV sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w dwóch zdalnych wspólnych posiedzeniach komisji; 

2. udział w XIV, XV zdalnej sesji Rady Gminy; 

3. posiedzenie komisji – omawianie materiałów na XVI sesję; 

4. udział w sprawozdaniu finansowym OSP Broniewo; 

5. udział w otwarciu przedszkola w Mikoszewie. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

 

1. posiedzenie komisji – omawianie materiałów na XVI sesję. 

Ad. Pkt. Nr 8.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.1.   projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Stegna przy 

realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic aglomeracji Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 
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Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał i zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania 

Gmin wchodzących w skład aglomeracji Stegna przy realizacji zadania polegającego na 

aktualizacji obszaru i granic aglomeracji Stegna.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XVI/165/2020 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin 

wchodzących w skład aglomeracji Stegna przy realizacji zadania polegającego na 

aktualizacji obszaru i granic aglomeracji Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.2.   projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku dotyczącego ujęcia 

inwestycji : rozbudowa sieci wodociągowej dla zasilenia w wodę działek nr 63/17, 63/18, 

63/19, 63/20, 63/23, 63/24, 63/25, 63/26, 63/27, 63/29, 63/30, 63/38 w miejscowości Tujsk w 

Wieloletnim Planie Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy 

Stegna na lata 2018 – 2021 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Stegna wniosek został przekazany do Wójt Gminy Stegna celem zajęcia stanowiska oraz do 

Komisji skarg, wniosków i petycji celem opracowania propozycji sposobu jego rozpatrzenia. 

Radni otrzymali wyjaśnienia Wójt Gminy oraz stanowisko Komisji skarg, wniosków  

i petycji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przekazania wniosku dotyczącego ujęcia inwestycji : rozbudowa sieci wodociągowej 

dla zasilenia w wodę działek nr 63/17, 63/18, 63/19, 63/20, 63/23, 63/24, 63/25, 63/26, 63/27, 

63/29, 63/30, 63/38 w miejscowości Tujsk w Wieloletnim Planie Rozwoju i Modernizacji Sieci 

i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018 – 2021.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XVI/166/2020 

w sprawie przekazania wniosku dotyczącego ujęcia inwestycji : rozbudowa sieci 

wodociągowej dla zasilenia w wodę działek nr 63/17, 63/18, 63/19, 63/20, 63/23, 63/24, 

63/25, 63/26, 63/27, 63/29, 63/30, 63/38 w miejscowości Tujsk w Wieloletnim Planie 

Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy Stegna  

na lata 2018 – 2021 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.3.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/147/2020 Rady 

Gminy Stegna z dnia 12 maja 2020 r. w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania 

dotacji celowych udzielanych przez  Gminę Stegna na dofinansowanie kosztów inwestycji  

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

 

Komisja ds. Budżetu: 
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Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/147/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 12 maja 2020 r.  

w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowych udzielanych przez  Gminę 

Stegna na dofinansowanie kosztów inwestycji  związanych z demontażem, usuwaniem  

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XVI/167/2020 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/147/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 12 maja 2020 r. 

w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowych udzielanych przez  

Gminę Stegna na dofinansowanie kosztów inwestycji  związanych z demontażem, 

usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.4. projekt uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej  

w Jantarze 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgodnie z sugestią podczas 

posiedzenia Komisji Rady została mu doręczona jednoznaczna opinia Gminnej Rady 

Oświatowej, opiniująca ten projekt pozytywnie.  

Zapytał czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest negatywna. Komisja rekomenduje, aby projekt uchwały przedłożyć do 

procedowania po zakończeniu prac związanych z reorganizacją systemu oświaty. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 
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Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Jantarze.  

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 6,  przeciw 5, wstrzymało się 3 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XVI/168/2020 

w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Jantarze 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.5.   projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, z uwagą, aby uzupełnić treść uchwały o zapisy zgodne z ustawą, czyli 

„oraz innych form wychowania przedszkolnego”. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Sekretarz Gminy o wypowiedzenie się 

w tej kwestii. 

 

Sekretarz Gminy Pani Beata Burliga przekazała głos radcy prawnemu. 

 

Radca prawny Robert Dargiewicz z tego, co się orientuje na terenie Gminy nie funkcjonują 

te „inne formy wychowania przedszkolnego” wymienione w ustawie, w związku z tym w jego 

ocenie ten zapis wydaje się być zbędny. Gmina nie ustala opłat za punkty, których nie prowadzi. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 



9 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XVI/169/2020 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach 

i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.6.   projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/162/2020 Rady 

Gminy Stegna z dnia 9 czerwca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją zadania pn." 

Przebudowa drogi powiatowej 2334G w miejscowości Niedźwiedzica" 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/162/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 9 czerwca 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na 

wydatki związane z realizacją zadania pn." Przebudowa drogi powiatowej 2334G w 

miejscowości Niedźwiedzica".  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 
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 Przyjęto uchwałę Nr XVI/170/2020 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/162/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 9 czerwca 

2020r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją zadania pn." Przebudowa drogi 

powiatowej 2334G w miejscowości Niedźwiedzica" 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.7.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. 

„Tujsk – przebudowa mostu zwodzonego” 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na 

wydatki związane z realizacją inwestycji pn. „Tujsk – przebudowa mostu zwodzonego”. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XVI/171/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. „Tujsk – przebudowa 

mostu zwodzonego” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.8.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2020 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 



11 

 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2020. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 1, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XVI/172/2020 

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2020 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.9.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady 

Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2020-2032 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Radna Brygida Drągowska procedując nad tą uchwałą będziemy decydować o przyszłości 

naszej gminy. Mówimy o realizacji inwestycji, która będzie dla naszej gminy zbyt kosztowna. 

Chodzi o budowę hali w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Drewnicy. Tak naprawdę przez 

kilka kadencji mówiliśmy o tym, że ta inwestycja jest niezbędna jak również inwestycja 

budowy hali w Stegnie. Również była za tym, aby te inwestycje powstały. Przez kilka lat do 

2020 roku była mowa, że koszt tej inwestycji to 7,6 mln zł przy dofinansowaniu 4,5 mln. Przy 

takim stanie rzeczy Rada i ona sama wyrażała zgodę na taką inwestycję, gdyż uważa, że hale 

są niezbędne. W 2020 roku przyjmując Wieloletnią Prognozę Finansową zmieniliśmy koszt tej 

inwestycji na 17 mln zł, również z zapisem ”konieczne otrzymanie dofinansowania do realizacji 

przedsięwzięcia to 85% wartości inwestycji”, czyli 14 mln 450 tyś zł., środki własne to 2 mln 

550 tyś zł. W przedłożonym na dzisiejszą sesję projekcie uchwały koszt tej inwestycji wzrósł 

do kwoty 17 mln 535 tyś 677 zł. Nie ma tu już mowy o dofinansowaniu na poziomie 85 % tylko 

33,33%. Z Ministerstwa Sportu otrzymaliśmy 6 mln zł dofinansowania do tej inwestycji. 

Brakującą kwotę ponad 11 mln zł będziemy pokrywać z kredytu. Przedstawiła porównanie 
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dwóch uchwał, przedłożonej na czerwcową sesją i przedłożoną na dzisiejszą. W uchwale  

z 09.06.2020 r. kredyty i pożyczki, emisje papierów wartościowych były na poziomie 

10.945.131 zł, natomiast w procedowanym projekcie uchwały 16.829.263 zł. Spłaty rat 

kapitałowych i pożyczek: 09.06.2020 r. kwota 14.776.345 zł, w dzisiejszym projekcie WPF  

20.660.470 zł, czyli różnica 5.884.132 zł. Podsumowując do kwoty inwestycji ponad 17 mln zł 

na budowę hali musimy dodać tą różnicę wynikającą z przedłożonych 2 projektów uchwał.  

Analizując wydatki majątkowe, na 2021 rok mamy założone ponad 10.397.370,65 zł, z czego 

na budowę hali 6.397.751 zł, pozostaje nam około 4 mln zł. W dniu dzisiejszym uchwalając 

zmiany budżetu mówiliśmy o tym, że przekładamy inwestycję dotyczącą realizacji ścieżek 

rowerowych jak również termomodernizacji budynków, więc myśli, że może to być właśnie ta 

kwota na inwestycje, które przekładaliśmy.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zwrócił uwagę Radnej Brygidzie Drągowskiej, 

że jest to punkt pytania i uwagi, dlatego prosi o ich sformułowanie. 

 

Radna Brygida Drągowska w jej ocenie wydatki na budowę hali nie pozwolą na 

inwestowanie, przeprowadzanie większych inwestycji w gminie. Analizując lata 2021- 2023 w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej, a więc czas, kiedy będzie budowana hala, nie zostaje zbyt 

wiele środków na byśmy mogli inwestować. 

Uważa, że naszej gminie budowa hali z kosztami ponad 17 mln plus około 6 mln z kredytów 

jest inwestycją nad wyrost.  Mamy wiele inwestycji, które są niezbędne, aby naszym 

mieszkańcom żyło się lepiej i czuli się bezpieczniej. Na pewno nie jest to budowy hali w 

Drewnicy W jej ocenie jest to inwestycja, która świadczy o niegospodarności, nierzetelności  

i działa na niekorzyść gminy.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze pytania do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski chciałby się odnieść do wypowiedzi Radnej. Przede wszystkim hala 

nie w Drewnicy budowana tylko w Gminie Stegna. To jest hala, która nie ma służyć Drewnicy, 

tak jak hala w Stegnie nie miałaby służyć całej gminie. Jest to dobro nasze wspólne, zawsze o 

tym mówiliśmy, kiedy rozpatrywaliśmy dwa bliźniacze projekty budowy hal.  

Projekty są z 2018 roku, są analizowane i konsultowane z dyrektorami szkół. Jeżeli chodzi o 

halę w Stegnie na dzień dzisiejszy nie jest jeszcze uregulowana kwestia terenu, aby ta hala 

mogła powstać. Do tej pory nikt wcześniej nie podważał tego, że ta hala jest potrzebna, 

ponieważ to jest priorytet. Ta decyzja stanowi o przyszłości naszej gminy. Sala gimnastyczna 

w Drewnicy nie jest wystarczająca dla potrzeb szkoły, dzieci. Dzieci i młodzież z drużyny 

„Czarni Przemysław” najczęściej jeżdżą na halę do Ostaszewa. Jako gmina nie mamy orlików, 

nie mamy żadnego zaplecza, które pozwoliłoby naszym dzieciom odbić się od tego dna, które 

im gwarantujemy od lat. Teraz mamy możliwość do tego, żeby tę potrzebę zaspokoić. Przez 

kolejna lata, kiedy o tym rozmawialiśmy, począwszy od sesji grudniowej w 2018 roku, kiedy 

postanowiliśmy zabezpieczyć środki na już bliźniacze sale, wówczas nikt nie podważał tych 

projektów. Nikt nie mówił, że jest to zbyt rozdmuchane, zbyt duże, nieadekwatne, dopiero 

teraz, kiedy został złożony wniosek. Można mówić, że myślało się, że będzie to ten wymagany 

procent dofinansowania. Jak usłyszeliśmy w wyjaśnieniach Pani Wójt jest to mało 

prawdopodobne i nie był to wymóg konieczny.    

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zwrócił uwagę Radnemu, że jest to punkt 

pytania i uwagi do projektu uchwały, udzielił Radnemu takiego same czasu jak poprzedniczce. 
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Nie chciałby, aby było to odebrane, jako ograniczanie czasu wypowiedzi, dlatego prosi o 

sformułowanie pytania lub uwag. 

 

Radny Maciej Makowski jego zdaniem dofinansowanie, które uzyskujemy jest doskonałym 

wypełnieniem tej różnicy pomiędzy dwoma projektami, którą stanowiła konieczność 

umocnienia gruntu, szacowana na 4-5 mln. To była jedyna rzecz, która nakazywała zastanowić 

się czy największa w gminie szkoła, do której chodzi niemal 500 uczniów.  

Jest przekonany, że przy rozsądnym wydatkowaniu, rozsądnym zarządzaniu przez Gminny 

Ośrodek Kultury, jest to wspaniały projekt, chciałby podziękować za starania, należy 

pozytywnie rozpatrzyć tę uchwałę.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przypomniał, aby Radni nie prowadzili w tym 

momencie dyskusji tylko zgłaszali swoje uwagi i zapytania. 

 

Radna Brygida Drągowska nie będzie to dyskusja, tylko uwaga, że tak naprawdę to 

rozmawialiśmy, że hala jest priorytetowa przy dofinansowaniu do realizacji przedsięwzięcia w 

85% wartości inwestycji, ponadto myśli, że nie byłoby dyskusji, wiedząc, ż taka jest wola 

Radnych, że oczywiście jakby Panią Wójt wspieramy w tym, ażeby te hale powstały przy innym 

poziomie dofinansowania, to przed tym jak Wójt złożyła wniosek można było, gdyby Wójt 

chciała traktować Radnych poważnie, usiąść i przedstawić, że jest możliwość uzyskania 

dofinansowania na poziomie 33,33 % z Ministerstwa Sportu i wtedy byśmy dyskutowali czy 

złożyć taki wniosek, czy naszą gminę stać na realizację tej inwestycji przy niższym poziomie 

dofinansowania czy nie. Gdyby Wójt chciała z Radnymi rozmawiać na poziomie argumentów 

to byłoby super, natomiast do dzisiaj ta rozmowa była tylko na poziomie opinii. Prosi Radnych 

traktować poważnie. Wyrażamy swoją wolę, wyrażaliśmy przez kilka lat przy dofinansowaniu 

85%, nie 33,33% 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze pytania do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2020-2032. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 5,  przeciw 9, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 

16 grudnia 2019 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2020-2032 został odrzucony. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.10.   projekt uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność Zastępcy 

Wójta Gminy Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Stegna skarga została przekazana Wójt Gminy Stegna celem ustosunkowania się do 

podnoszonych zarzutów oraz do Komisji skarg, wniosków i petycji celem przeprowadzenia 
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postępowania wyjaśniającego oraz opracowania propozycji sposobu jej rozpatrzenia. Radni 

otrzymali wyjaśnienia Wójt Gminy oraz stanowisko Komisji skarg, wniosków i petycji. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przekazania skargi na działalność Zastępcy Wójta Gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 1, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 16. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XVI/173/2020 

w sprawie przekazania skargi na działalność Zastępcy Wójta Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 10.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w 

okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że interpelacje nie wpłynęły. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś chciałby zabrać  

w tym punkcie.   

 

Nie dokonano zgłoszeń. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.  Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął 

XVI Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


